
Senioren- en Toegankelijkheidsraad    Aartselaar 

Verslag vergadering      20.09.2023 

Aanwezig:  
Van Reyn P, voorzitter; Forceville M, ondervoorzitter; Michiels S, penningmeester; Heyman H, 
Schepen; Chartier S, maatschappelijk werker senioren; 
De Winter H, Hertogs Ch, Heykers V, Joosen M, Knuysen H, Struyf R, Decoene W, raadsleden; 
Van Brusselen P, Van Damme W, afgevaardigden WZC. 
 
Verontschuldigd: 
Crols W, Hagemans R, Somers R, Teughels G 
 

 
1. Welkom nieuwe leden 

 
Veronique Heykers van MS-kring De Hoorn neemt voor de eerste maal deel aan de ST-raad. 
Zij neemt de taak van secretaris in de vereniging op zich. Zij omschrijft hun verenging als een 
zelfhulpgroep voor MS-patiënten. Ze komen maandelijks samen en staan open voor MS-
patiënten en hun gezin die woonachtig zijn in de Rupelstreek. 
 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Er zijn geen opmerkingen over het verslag van de vorige vergadering. 
 

3. Financieel verslag 
 
Stand op 30/05/2023:         931.27 euro 
 
Uitgaven: 
31/05/2023 Maandelijkse rekeningkost juni 2023:   - 3.95 euro 
08/06/2023 Onkosten voorstelling resultaten  

        ouderenbehoefteonerzoek     - 44.06 euro 
27/06/2023 Attentie voor H. Heyman     - 30.65 euro 
30/6/2023 Maandelijkse rekeningkost juli 2023    - 5.00 euro 
07/07/2023 RPO onkosten 8 juni 2023     - 12.95 euro 
30/7/2023 Maandelijkse rekeningkost augustus 2023   - 5.00 euro 
30/8/2023 Maandelijkse rekeningkost september 2023   - 5.00 euro 
 
Inkomsten: 
Geen 
 
Stand op 11/09/2023:        824.66 euro 

 
 
 

4. Vervanging onafhankelijke leden: respons 
 
Jan Van der Heyden heeft zich kandidaat gesteld om te komen zetelen in de ST-raad. Zijn 
kandidatuur wordt weerhouden en hij zal uitgenodigd worden op de ST-raad van november. 
 
 



5. Opstart werkgroep Memorandum 
 
Naar aanleiding van de verkiezingen 2024 wordt er een Memorandum opgesteld om de 
wensen en noden van de senioren kenbaar te maken aan de verschillende politieke partijen. 
Paul roept de leden op om toe te treden tot de werkgroep die hiervoor wordt opgericht en 
het zou ook fijn zijn als er vanuit de diverse seniorenverengingen ook iemand extra aanwezig 
kan zijn.  
 
De eerste samenkomst van deze werkgroep vindt plaats op woensdag 4 oktober in de 
raadzaal van 9.30u – 12.00u. Paul vraagt om aan hem per mail te laten weten wie voor deze 
werkgroep interesse heeft, alsook het mailadres van de persoon die uit de 
seniorenvereniging extra meekomt. Het Memorandum zal voorgesteld worden op de ST-raad 
van 15/11/2023.  
 

6. Cupcake actie week 18 september 
 
Tijdens de Alzheimerweek vinden er verschillende activiteiten plaats in onze gemeente. Voor 
de verkoop op de markt zijn er 800 cupcakes besteld. Paul en Maria zullen deze verkopen. 
Indien nog iemand kan komen helpen, is dit zeker welkom. 
 

7. Seniorenweek november ’23: opvolging 
 
De planning voor de seniorenweek wordt overlopen. Er is gevraagd om de middelste pagina’s 
van Aartselaar Info te voorzien voor de planning van de Seniorenweek. Op die manier 
hebben de senioren een makkelijk uitneembaar document waarop de planning vermeld 
staat. Verder worden de diverse seniorenverenigingen nog eens apart vermeld. 

 
8. Seniorenbeurs 2024 

 
Donderdag 4/4/2024 is het CC gereserveerd voor de seniorenbeurs. Verder info volgt later.  
 

9. Rondvraag seniorenverenigingen 
 
Kando: In juli vond er een rolstoelvriendelijke wandeling plaats van de bib naar Dok3. Op 19 
december organiseren zij een winter-/kerstfeest in de Chalet. 
Ms-kring De Hoorn: Op 7 oktober is er een bijeenkomst voor hun leden in het Jefke in Reet.  
Neos: Zijn volop bezig met het nieuwe jaarprogramma. Dankzij hun stand op de jaarmarkt 
mochten zij twee nieuwe leden verwekomen, wat hun totaal aantal leden op 170 brengt.  
Okra: / 
Samana: De 2de woensdag van oktober vindt er in de Chalet een etentje met optreden plaats 
naar aanleiding van de Nationale Ziekendag. Paul meldt dat hij vanuit het bestuur van wijk 
De Koekoek nog geen reactie mocht ontvangen.  
S-plus: Zijn net terug van hun reis naar zee. Op 7/10 staat er een paëllafeest gepland in de 
Chalet. 
Vief: Er staat een reis gepland samen met de liberale dames. 
Vl@s: Recent heeft hun herfstfeest plaatsgevonden. Binnenkort gaan ze op 5daagse naar 
Barvaux met 15 leden.  
 
WZC Zonnetij: Op vrijdag 22 september vindt er een cremerie plaats ten voordele van de 
Alzheimerweek. In het najaar wordt er nog een infomoment gepland rond intimiteit en 
seksualiteit. Een concrete datum hiervoor wordt later nog gecommuniceerd.  
 



WZC Zonnewende: Op woensdag 20 september organiseren zij een activiteit in 
samenwerking met De Kwabbernoot. Ze zijn volop aan het werken naar het najaar toe. In 
oktober vindt er een info-avond plaats rond het thema dementie. Wendy staat hiervoor in 
contact met Herman Wauters. Op 3 oktober vindt er een volgende Familiegroep Dementie 
plaats. Deze familiegroepen beginnen goed te lopen. Het thema van die avond komt kort aan 
bod en er wordt opgemerkt dat er vooral ook veel nood is aan lotgenotencontact. Op 17 
november vindt er nog een infoavond plaats rond palliatieve zorgen die georganiseerd wordt 
door de werkgroep die rond dit thema werd opgericht.  
 

10. De Maatschappelijk Werker Senioren aan het woord 
 
De seniorensubsidies werden in juni voorgebracht. Er zal nog een evaluatie zijn van de 
berekeningswijze die voor een eerste keer gebruikt werd. Stéphanie stelt voor om een 
document te maken dat kan gebruikt worden als leidraad voor het invullen van de 
werkingsverslagen, vb. aandachtpunten met betrekking tot bepaalde items.  

 
Er wordt gevraagd of het subsidiebedrag voor de ST-raad in de toekomst eens niet bekeken 
kan worden. Momenteel staat dit sinds 2013 op 250 euro.  
 

11. Vlaams mobiliteitsproject voor ouderen 
 
Dit project is een afgeleide van het Europees project ‘Aging at home’, onder andere de 
gemeentes Aartselaar, Kontich, Antwerpen en Mechelen toonden interesse. Er heeft een 
infomoment plaatsgevonden. Men wil werken maken van een slimme mobiliteit, waarbij 
rekening wordt gehouden met ouderen: wat zijn de objectieve behoeften van ouderen, wat 
zijn hun fysieke problemen. Hilde Heyman en Bart Lambrecht (Schepen van Mobiliteit) 
hebben een voorstel gedaan tot deelname aan dit project. Het is nu afwachten of Aartselaar 
weerhouden wordt.  
 

12. Toegankelijkheid 
- verslag rondgang toegankelijkheid financiële instellingen 
 
Er vond een rondgang plaats langs de financiële instellingen in onze gemeente om te 
bekijken hoe toegankelijk deze zijn. Er waren twee bankgebouwen die voldoende 
toegankelijk waren, maar waar er toch hinder ondervonden werd bij het zelfstandig te 
kunnen openen van (te zware) deuren.  
 
Argenta gaat de inkom renoveren. BNP-Paribas Fortis is overdag toegankelijk via een hellend 
vlak, maar ’s avonds wordt dit afgesloten en is de bankautomaat enkel via treden 
toegankelijk. Over het algemeen was er wel bereidwilligheid en hulpvaardigheid bij de 
medewerkers van de diverse banken om personen die assistentie nodig zouden hebben te 
begeleiden. 
 
Er zal naar aanleiding van deze rondgang en de nodige bevindingen een brief opgemaakt 
worden ter attentie van de verschillende financiële instellingen. Hilde vraagt na of deze 
vanuit de gemeente met advies van de ST-raad zal opgemaakt worden of dat de ST-raad deze 
moet opmaken. 

 
 
 
 
 



13. Varia  
 
- Paul Van Reyn: Reveil op 1/11/2023 van 17u tot 18u op de begraafplaats. Dit is een 

herdenkingsmoment dat zal plaatsvinden met de nodige muziek en teksten. Er zullen ook 
kaarsjes voorzien worden. Iedereen is van harte welkom. Wie meer info wenst over dit 
herdenkingsmoment => www.reveil.org.  
 

- Paul Van Reyn: vrijdag 9/2/2024 Leefdag Vlaamse Ouderenraad (Campus Thomas More 
Lier). Deze leefdag vindt plaats van 10u tot 15u. In de voormiddag komen er diverse 
sprekers. ’s Middags wordt er een broodjeslunch voorzien. In de namiddag vinden er 
werkwinkels plaats, dit zijn diverse workshops waarbij je uit twee kan kiezen waaraan je 
tijdens de namiddag kan deelnemen. Deze leefdag staat open voor alle leden van de ST-
raad, seniorenconsulenten en schepenen van de provincie Antwerpen. Er zijn 150 
plaatsen beschikbaar. Op een later tijdstip zal hiervoor ingeschreven kunnen worden.  
 

- Hugo Knuysen: vraagt of er een samenvatting kan komen van het 
ouderenbehoefteonderzoek. Dit wordt verder bekeken in het gemeentehuis, want dit zal 
ook gebruikt worden als leidraad voor andere zaken binnen de gemeente. Er zal nog een 
terugkoppeling volgen via Aartselaar Info.  
 

- Magda Forceville: meldt dat ze een mail heeft gestuurd naar de gemeente in verband 
met het te snel rijden en zwaarder verkeer in de Hoevelei. Ze heeft antwoord gekregen 
dat er in oktober een flitspaal zal geplaatst worden.  
 

- Sonja Michiels: merkt op dat er in het CC naargelang het evenement dat plaatsvindt 
verschillende betalingsmogelijkheden zijn. Het ene moment is het enkel cash te betalen, 
een ander moment enkel elektronisch. Dit zorgt voor verwarring en niet iedereen heeft 
steeds het juiste betaalmiddel bij. Dit wordt nagevraagd bij het CC.  
 

- Hugo De Winter: er zijn werkzaamheden in de Cleydaellaan, waardoor het verkeer 
verplicht een omleiding dient te volgen via de Helststraat. Hierdoor geldt een 
parkeerverbod in deze straat, maar hij merkt op dat er al lange tijd een vrachtwagen met 
Poolse nummerplaat staat waar het parkeerverbod geldt. Hij vraagt zich af of deze 
bekeurd is geweest. Wanneer dergelijke zaken opgemerkt worden mag dit steeds 
gemeld worden via info@aartselaar.be. 

 
- Rond (elektrisch) fietsen wordt er gevraagd of er eens geen voorstelling van de 

Fietserbond kan geregeld worden. Dit voorstel wordt meegenomen, misschien een 
interessant item voor tijdens de seniorenbeurs.  

 
 
 

 
Volgende vergadering: 

 
Dagelijks bestuur: 
Woensdag 8 november 2023, 10u raadzaal OCMW (tweede verdieping) 
 
Senioren- en toegankelijkheidsraad: 
Woensdag 15 november 2023, 9.30u, raadzaal OCMW (tweede verdieping) 

http://www.reveil.org/
mailto:info@aartselaar.be

